
个人健康申明 
 

姓名  身份证号  

性别  手机号码  

来国际校区前所在城市  

1 14 天内，本人身体健康，无发热、咳嗽、乏力、咽痛、腹泻等症

状，并持有浙江健康码绿码。  

是□       否□ 

2 14 天内，本人未接触新冠确诊/疑似病例或无症状感染者。 

是□       否□ 

3 14 天内，本人未与来自中、高风险地区人员、境外归国人员有密

切接触史。 

是□       否□ 

4 14 天内，本人无中、高风险地区旅居史。 

是□       否□ 

5 与本人同住的人满足上述四个条件。 

是□       否□ 

无 14 天内中高风险地区旅居史者无需填报第 6、7 条 

6 本人来自境内中风险地区，已提供 7 日内新冠病毒核酸检测阴性

报告。 

是□       否□ 

7 本人来自境内高风险地区，已提供 7 日内新冠病毒核酸检测阴性

报告。自愿到陌上花酒店观察隔离，并同意自理相关费用。 

是□       否□ 

非 21 天内境外归来者无需填报第 8 条 

8 本人从境外归来未满 21 天，自愿到陌上花酒店观察隔离，并同意

自理相关费用。 

是□       否□ 

本人承诺，以上情况属实。 

 

（签名）：                2020 年   月    日 



Personal Health Statement 

Name  ID Number  

Gender  Phone Number  

City you stayed in before 

coming to Haining 

 

1 In the past 14 days, I have been in good health, without any symptoms 

such as fever, cough, fatigue, sore throat, diarrhea, etc., and I hold the 

Zhejiang Health Code in green.  

Yes□       No□ 

2 In the past 14 days, I haven’t met a confirmed, suspected, or 

asymptomatic COVID-19 patient. 

Yes□      No□  

3 In the past 14 days, I haven’t met people from medium-high risk areas 

or abroad. 

Yes□       No□ 

4 In the past 14 days, I haven’t traveled to medium-high risk areas. 

Yes□       No□ 

5 The people I lived with meet the four requirements above.  

Yes□       No□ 

Articles 6 and 7 are required for people who have returned (including 

stopovers) from medium- and high-risk areas in China within 14 days 

6 I returned (including stopovers) from medium-risk areas in China. I 

have provided a negative report of novel coronavirus screening (testing 

was carried out within the 7 days prior to arrival) 

Yes□       No□ 

7 I returned (including stopovers) from high-risk areas in China. I have 

provided a negative report of novel coronavirus screening (testing was 

carried out within the 7 days prior to arrival). I will voluntarily stay at 

the MoShanghua Hotel for isolation and observation. I agree to pay the 

relevant expenses myself. 



Yes□       No□ 

Article 8 is required for people who have returned to Mainland China from 

abroad within 21 days  

8 I have returned from abroad less than 21 days ago. I will voluntarily 

stay at the MoShanghua Hotel for isolation and observation. I agree to 

pay the relevant expenses myself. 

Yes□       No□ 

I certify that the above statements are true. 

 

 Signature：                Date: 

 

 


